
Närsjukvårdsgrupp Strömstad 

Datum:   2019-05-09 

Tid:  Gemensamt möte 8:30-12:00  

Plats: Capio Vårdcentral Strömstad 

Inbjudna:  enligt sändlista 

 

Dagordning 
 

1. Godkännande av dagordning 

 

2. Övriga frågor 

 

3. Föregående minnesanteckningar 

 

4. Laget runt - Allmän övergripande information 

 

5. Temavecka mental hälsa 2019 – Terese 
 

6. Kraftsamling - ökad fysisk aktivitet – Terese 
 

7. Intyg, behov av intyg mellan aktörer i kommunen – fråga/uppmaning från lednings-

gruppen. 
 

8. Intyg sjukresa vid akut bedömning NÄL för abstinensbehandling från socialtjänsten – 

Camilla 
Har upplevt problem med att sjukrese intyg inte skrivs.  

Mottagande enhet ska skriva intyg, det står i regelverket  
 

9. Äldremottagning, psykiatri Uddevalla sjh, psykisk ohälsa hos äldre >67 år - Åse 
Primärvård som tar emot patienter äldre än 67 år med psykisk ohälsa som de inte får bukt på. 

Vänd er då till psykiatrin som nu erbjuder äldremottagning på Uddevalla sjukhus. Remiss går via 

psykiatrin inte direkt till äldremottagningen.  

 

10. Handlingsplan psykisk hälsa (stående punkt)  
Båda grupperna är igång och jobbar vidare.  

Barn och unga gruppen har nästa möte imorgon, planerar utbildningsinsats till i september. 

Åse och Camilla har pratat ihop sig om att man kan börja att sitta hos varandra och jobba, jobba 

konsultativt mot varandra. Samverkan utan att det behöver kosta något.  
 

Det finns pengar kopplat till handlingsplanen som vi kan rekvirera innan december.  
 

11. Samverkan, Våld i nära relation 
Utbildning av primärvård kommer att genomföras under hösten. Magnus Bording från IFO 

utbildar.  

 

12. Barn och unga 
NPÖ – kommunens verksamheter är konsumenter (inte elevhälsan) 

Vårdcentraler är konsumenter och producenter  



 

Västbus möte –Känns lite oklart kring vad som gäller med riktlinjer för västbus möte.  

Blir många möten och väldigt tungrott om det ska in en koordinator till alla möten. Ibland 

kanske det räcker som ett möte mellan aktörer och hemmet utan att det kallas till ett regelrätt 

västbus möte.  

Nytt utkast på nya riktlinjer för Västbus på gång. Känslan är att västbus kommer att ersättas av 

något annat framöver.  

En idé kan vara att bjuda in Georg Fischer som kan komma och berätta om vad som gäller.  

Bra om vi har västbus som en fortsatt punkt på närsjukvårdsgruppsmötena.  
 

13. Vuxna 
Regional mottagning uppstartad i Göteborg som tar emot personer med spelmissbruk. 

Vårdaktörer kan remittera men även patienten själv. 

 

14. Avvikelser 
Närhälsan kämpar med många uteblivna besök, vet inte om det är posten som krånglar eller vad 

det beror på. Viktigt att telefonnummer står på remiss samt om vårdcentralerna frågar om 

patienten önskar påminnelse via sms.  
 

15. Utvärdering, ärenden till nästa möte? 
Ta reda på lite mer vad gäller västbus. 

 

Möten under hösten 12/9 på Bohuslinden och 14/11på Capio 

 

 

Välkomna   

Charlotte Ericson, VC Bohuslinden, ordförande    

  
Tacksam om Du meddelar om Du inte har möjlighet att komma 

 


